
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové, 

Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 

dne 3. března 2020 

 

Přítomni:  

 Ing. Alexandra Arencibia, Mgr. Gabriela Mariánková,  

 Ing. Tomáš Kotyza, Ing. Michaela Řeháková,  

 PhDr. Jiří Sovadina 

 

Hosté:       Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 

            

 

Program: 

 

1. Zahájení  
2. Aktuální informace – přijímací řízení a další 

3. Projednání návrhu rozpočtu a Zprávy o činnosti a plnění úkolů za rok 2019 

4. Dopady reformy financování škol 

5. Zhodnocení 1. pololetí  
6. Úspěchy žáků v 1. pololetí 

7. Souhrnná zpráva o maturitní zkoušce za rok 2019, výsledky testování PISA 
8. Různé  

 

 

ad 1: 

Předsedkyně školské rady zahájila schůzku a seznámila přítomné s programem, který 

byl přijat. 

 

ad 2: Ředitelka školy seznámila přítomné s aktuálními informacemi o počtu přihlášek 

zájemců o studium a opatřeními školy v souvislosti s tzv. koronavirem.    

 

ad 3: 

Školská rada projednala návrh rozpočtu a Zprávu o činnosti a plnění úkolů za rok 2019.  

Přítomní byli ředitelkou školy seznámeni s výsledky hospodaření z hlavní a doplňkové 

činnosti. Výsledky hospodaření splňují všechny požadavky, které zřizovatel ukládá. 

Celkový výsledek hospodaření organizace za rok 2019 je ve výši 15 459,60 Kč. 

Finanční prostředky získané z doplňkové činnosti byly účelně využity na dokrytí části 

nákladů hlavní činnosti, a to zejména na zvýšení standardu výuky a lepší vybavenost 

školy, např. na pořízení venkovních žaluzií a rekonstrukci kabinetů.  

  

Školská rada byla seznámena s Přehledem investic 1. pololetí školního roku 2019/2020. 

Ředitelka školy dále přítomné seznámila s investičními záměry v následujícím období 

(rekonstrukce části střechy jako řešení havarijní situace, venkovní učebna, další 

venkovní žaluzie a další).  

 

Přítomní byli seznámeni s dlouhodobým záměrem zvýšit teplotní komfort ve vestibulu 

vybudováním předdveří a výměnou polykarbonátových výplní za skleněné, což by 

snížilo energetické náklady.   

 

Ředitelka školy doložila, že chod školy je řádně zabezpečen.  



 

ad 4:  

Mgr. Jana Huvarová seznámila přítomné s dopady reformy financování škol, srovnala 

objem finančních prostředků na platy pro rok 2020 s rokem 2019. Dřívější obavy z 

negativních důsledků reformy se nenaplnily.  

 

 

ad 5:  

Ředitelka školy zhodnotila 1. pololetí školního roku. Přítomni bylo seznámeni 

s nejvýraznějšími aktivitami školy, širokých podobách prezentace školy na veřejnosti, 

organizací soutěží a rozvíjení spolupráce s partnerskými institucemi.  

 

ad 6:  

Členové ŠR rady byli obeznámeni s dosavadními úspěchy studentů a učitelů. Vše bylo 

doloženo přehlednou tabulkou.  

  

ad 7:  

Ředitelka školy přítomné seznámila se souhrnnými výsledky maturitních zkoušek za 

rok 2019 a s výsledky testování PISA. Výsledky maturantů jsou velmi dobré, ve všech 

předmětech nad republikovým průměrem daného oboru studia, umístění studentů 

testovaných v PISA (čtenářská, matematická, přírodovědná gramotnost) v rámci ČR 

dosahuje nejvyšších příček.  

 

ad 6: 

Různé  

Předsedkyně ŠR poděkovala přítomným za účast. 

Termín dalšího setkání byl předběžně navržen na poslední týden v srpnu 2020.  

 

 

 

       Ing. Alexandra Arencibia, v. r. 

       předsedkyně školské rady 

 

Zapsal: PhDr. Jiří Sovadina, tajemník ŠR 

V Ostravě-Porubě 3. března 2020 

 

 


